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To: @minvws.nl];IEEE)EEEDM @minvws nl]
Ce: ERE @minvws.nl]
From:

Sent: Wed 12/2/2020 11:02:01 AM

Subject: RE: IC opschaling

Received: Wed 12/2/2020 11:02:02 AM

iervan? Zij heeft namelijk laten weten niet in overleg te willen over het geld voordat gedoe IC bedden is

pad gestuurd maar heeft geen effect gehad. Er zijn dus een aantal opties:
CAFCEbelt me m te vragen wat hier nu gebeurd is en waarom hij zijn zaakjes niet op orde heeft.

2. We cancelen het van vrijdag over bredere financiéle afspraken en gaan pas in overleg over andere inkomsten als dit

geregeld is

We gaan vrijdag wel in overleg, maar dit is het eerste punt op de agenda.
Iets anders?Ew

Graag even bespreken.

~IIE

van:[IEEEEEE© minvws.ni>
Verzonden: woensdag 2 december 2020 10:00

Aan: BERET) EXER © minvws. i>;NEEXECSIN-BEKETN © minvws.ni>
CC: 5.1.2e )Eeminvws.nl>

Onderwerp: IC opschaling

Ter info, brief advocaat over de VOVO.

Daar blijkt uit dat een oplossing vanuit de zorgverzekeraars ( er vanuit gaande dat die er komt) niet genoeg voor ze is. Ze

blijven bij meer bedden in de subsidieregeling en zien de oplossing in meer geld vanuit minfin.

Ik zal maar niet zeggen wat ik denk.

Ik heb geinformeerd over het plan van Isala over minder geld per bed voor alle ziekenhuizen. Hij had het nog niet eerder

gehoord en vindt het ook geen goed plan en snapt dat we dan van alle ziekenhuizen een handtekening nodig hebben (en er dan

waarschijnlijk alsnog niks mee doen).

Dan nog even de tekst voor de motie over concentratie. Wij krijgen deze week een tekst die we kunnen becommentariéren.

Deze kan nog niet mee in de kamerbrief dinsdag want hij moet volgende week woensdag afgetikt worden in het LNAZ overleg.
Moet voor nu dus procedureel antwoord worden dat ROAZen er mee bezig zijn en dat meer info volgt in volgende kamerbrief.
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